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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:3264 Försenade krisstöd till företag

Jag har i år både träffat och haft kontakt med ett flertal företag med anledning 
av de ekonomiska konsekvenser som coronapandemin orsakat, senast nu i 
början av veckan när jag träffade företagare inom hotell- och 
restaurangbranschen. De vittnar om att det största problemet framåt blir att hitta 
personal efter coronakrisen.

Dessvärre vittnar många också om förseningar i utbetalningarna från 
Tillväxtverket. En person sa till mig att hans hotell haft personalstyrkan 
permitterad sedan december 2020 men ännu inte fått en krona från 
Tillväxtverket. 

De försenade utbetalningarna är ett stort problem som försvårar för 
återhämtningen att riktigt ta fart. Jag vet att det redan gjorts väldigt mycket för 
att snabba upp processen och få ut stödet, men uppenbarligen kvarstår 
problemen.

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vad kan ministern göra för att se till att Tillväxtverket skyndar på processen så 
att stödet skyndsamt kan nå företagen?

………………………………………

Lars Mejern Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-17
Besvaras senast
2021-07-01
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


